
OOP.0012.1.1.2011 
 
 

Protokół nr 1/11 
z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 26 stycznia 2011 roku 
 

 1.Otwarcie obrad Komisji  
 

 W dniu 26 stycznia 2011 roku  o godzinie 11:15  Przewodnicząca Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Pani Anna Kozłowska dokonała otwarcia obrad Komisji, 
powitała wszystkich członków Komisji oraz zaproszonych gości w osobach Pana Starosty – 
Kazimierza Kacy, Pani Skarbnik Powiatu Barbary Kubiak, Pani Urszuli Runowskiej Naczelnika 
Wydziału Geodezji, Nieruchomości, Architektury i Budownictwa, Pana Władysława Borkowskiego 
Naczelnika Wydziału Organizacyjno-Prawnego i Kadr, Pana Marka Goalsińskiego Naczelnika 
Wydziału Spraw Obywatelskich i Organów Powiatu, Pani Elżbiety Szymkowskiej - Podinspektora 
ds. Administracji Architektoniczno-Budowlanej     
 

2. Stwierdzenie quorum 
 
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy 6 
osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 6 osób stanowi wymagane quorum. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Komisji  powiedziała, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  członkowie komisji otrzymali porządek 
obrad, który przedstawiał się następująco: 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad.  
4. Wybór Wiceprzewodniczącego  Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego. 
5. Wybór Sekretarza Komisji  Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 
6. Analiza skargi Pani A. M. na działalność Starosty Włocławskiego w sprawie udzielenia 

informacji i doręczenia odpisu decyzji o pozwoleniu na budowę elektrowni wiatrowej w 
miejscowości Rzadka Wola.  

7. Analiza projektu uchwały w sprawie delegowania radnych do składu Wspólnej Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i Powiatu 
Włocławskiego. 

8. Analiza projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Włocławskiego  
z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na 
prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego.  

9. Analiza projektu uchwały w sprawie desygnowania delegata do Zgromadzenia Ogólnego 



Związku Powiatów Polskich. 
10. Analiza projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalania budżetu 

Powiatu Włocławskiego na rok 2011.  
11. Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2011-2018. 
12. Zaopiniowanie planu pracy Rady Powiatu we Włocławku na 2011 rok. 
13. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2011.  
14. Sprawy różne. 
15. Zakończenie obrad. 

 
 
Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem porządku obrad i 
przeprowadziła procedurę głosowania. 
 
Wyniki głosowania: 
za-6 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że porządek 
obrad został przyjęty.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4. Wybór Wiceprzewodniczącego  Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała członków komisji, iż zgodnie z § 49.3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego Komisja dokonuje wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji.  Przewodnicząca 
Komisji poprosiła o zgłaszanie kandydatur. 
Radny Jacek Jabłoński zgłosił kandydaturę Pana Piotra Grudzińskiego. 
Przewodnicząca Komisji zapytała Pana Piotra Grudzińskiego, czy wyraża zgodę? 
Radny Piotr Grudziński wyraził zgodę. 
Wobec braku innych kandydatur Przewodnicząca Komisji zapytała członków komisji, kto jest za 
tym, aby Pan Piotr Grudziński pełnił funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-5 
przeciw-0 
wstrzymało się-1 
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 
Wiceprzewodniczącym Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego został Pan 
Piotr Grudziński.  
 

5. Wybór Sekretarza Komisji  Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 
Przewodnicząca Komisji poinformowała członków komisji, iż zgodnie z § 49.2 Statutu Powiatu 
Włocławskiego Komisja dokonuje wyboru Sekretarza Komisji.  Panowie radni proszę o zgłaszanie 
kandydatur. 
Przewodnicząca Komisji zaproponowała kandydaturę Pana Jerzego Pawłowskiego. 
Następnie Przewodnicząca Komisji zapytała, czy Pan Jerzy Pawłowski wyraża zgodę? 
Radny Jerzy Pawłowski wyraził zgodę.  
Wobec braku innych kandydatur Przewodnicząca Komisji zapytała członków komisji, kto jest za 



tym, aby Pan Jerzy Pawłowski pełnił funkcję Sekretarza Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i 
Porządku Publicznego i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-5 
przeciw-0 
wstrzymało się-1 
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Sekretarzem 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego został Pan Jerzy Pawłowski. 
 

6. Analiza skargi Pani A. M. na działalność Starosty Włocławskiego w sprawie udzielenia 
informacji i doręczenia odpisu decyzji o pozwoleniu na budowę elektrowni wiatrowej w 
miejscowości Rzadka Wola.   

Przewodnicząca Komisji – Anna Kozłowska poinformowała członków Komisji, iż w dniu 11 
stycznia 2011 roku wpłynęło do Wojewody pismo  informujące o wniesieniu przez Panią A. M. 
skargi na sposób załatwienia przez Przewodniczącego Rady Powiatu skargi na działalność Starosty 
Włocławskiego. Wojewoda w trybie art. 231 i 229 pkt 4 ustawy o z dnia 14 czerwca 1960 r KPA 
przekazał skargę w celu jej ponownego rozpatrzenia. Przewodnicząca komisji poinformowała 
członków Komisji, iż wraz  z zawiadomieniem otrzymali pismo z dnia 11.01.2011 r. oraz skargę z 
dnia 28.09.2010 r. wraz odpowiedzią Przewodniczącego Rady z dnia 8.12.2010 r. Przewodnicząca 
powiedziała, że w dniu dzisiejszym radni otrzymali projekt uchwały i że na posiedzeniu są obecni 
Pani  Naczelnik Wydziału Geodezji, Nieruchomości, Pan Naczelnik Wydziału Organizacyjno-
Prawnego i Kadr, Pan Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Organów Powiatu, Pani  
Podinspektor ds. Administracji Architektoniczno-Budowlanej, którzy udzielą wyjaśnień. 
Przewodnicząca Komisji poprosiła Panią Elżbietę Szymkowską o dokonanie wyjaśnień. 
Pani Elżbieta Szymkowska -  Podinspektor ds. Administracji Architektoniczno-Budowlanej 
powiedziała, że w dniu 11 stycznia 2011 r. Wojewoda Kujawsko - Pomorski Znak: 
WI.DW.IŚ.71110-1-2/11 przekazał zgodnie z art. 231 i 229 pkt 4 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. 
Kodeksu postępowania administracyjnego skargę Pani A. M.                                                    . W 
dniu 12 stycznia 2011 r. Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku w/w pismo przekazał 
Staroście Włocławskiemu w celu przygotowania szczegółowej informacji w tej sprawie. Pani A. M. 
w skardze swojej podnosi sprawę sposobu załatwienia jej skargi na działalność Starosty 
Włocławskiego w sprawie udzielenia informacji i doręczenia odpisów decyzji o pozwoleniu na 
budowę elektrowni wiatrowej w Rzadkiej Woli, gm. Brześć Kujawski. 
Po analizie stanu prawnego ustalonego na podstawie dokumentacji zgromadzonej w tej sprawie 
ustalono, co następuje: W dniu 3 kwietnia 2007 r. Firma „MISTRAL" Sp.z.o.o. w Rzadkiej Woli 
wystąpiła do Starosty Włocławskiego o wydanie pozwolenia na budowę elektrowni wiatrowej wraz 
z infrastrukturą techniczną, na działce o nr ewid.          w obrębie ewidencyjnym Rzadka Wola 
Wieś, gm. Brześć Kujawski. 
Do wniosku załączono cztery egz. projektu budowlanego, prawo do dysponowania nieruchomością 
na cele budowlane, prawomocne decyzje wydane przez Burmistrza Brześcia Kujawskiego: o 
warunkach zabudowy z dnia 23.01.2007 r. Znak: BI.7331-90/06/07 oraz decyzję o środowiskowych 
uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia z dnia 28 lutego 2007 r. Znak: BI.7632-8/07. 
W Referacie Budownictwa sprawę prowadził Pan Stanisław Nitecki. Zawiadomieniem z dnia 
06.04.2007 r. Znak: GNB-7351-264/2007 zgodnie z 61 § 4 Kodeksu postępowania 
administracyjnego wszczęto postępowanie, zawiadamiając strony o obszarze 200m od 
projektowanej elektrowni wiatrowej. Siłownie wiatrowe, tak jak większość innych technologii 
energetyki odnawialnej, w polskich przepisach prawnych i procedurach administracyjnych nie mają 
ściśle określonych zapisów regulujących zagadnienia ich budowy i eksploatacji. W sprawie 
lokalizacji elektrowni od zabudowań mieszkalnych brak jest w prawie polskim określonych 
przepisów dotyczących odległości wznoszonych elektrowni wiatrowych od najbliższych 
zabudowań mieszkalnych. W tym konkretnym przypadku, tut. organ przyjął odległość 200m strefę 



oddziaływania. Ministerstwo Ochrony Środowiska z informacji do samorządów z swoim piśmie z 
dnia 16.06.1999 r. Znak: SRG-571/99 określił, że minimalna odległość elektrowni wiatrowej od 
najbliższych zabudowań winna wynosić 200m. 
W obszarze oddziaływania 200 m nie mieściła się niezabudowana działka Pani A. M.          ś, 
dlatego też nie otrzymała zawiadomienia o wszczęciu postępowania. 
Starosta Włocławski decyzją z dnia 18 kwietnia 2007 r. Znak: GNB-7351-264/2007 Nr 263/2007 
udzielił pozwolenia na budowę l szt elektrowni wiatrowej typu „TACKE" 1,5 MW o wysokości 
63,15m, całkowita wysokość ze śmigłami 98,92m wraz z urządzeniami do przesyłania energii 
wiatrowej /linii średniego napięcia, stacji transformatorowej SN/nn, linii kablowej niskiego 
napięcia /, na działce o nr ewid.        i           w m. Rzadka Wola Wieś, gm. Brześć Kujawski dla 
Firmy „MISTRAL" Sp.z.o.o. Rzadka Wola. W/w decyzję otrzymały strony postępowania w 
obszarze oddziaływania tj. w obszarze 200m. Żadna ze stron nie wniosła odwołania. Inwestycja 
została wybudowana, inwestor decyzją Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego we 
Włocławku z dnia 28.02.2008 r. Znak: PINB.7146/U-12/149/2008   otrzymał   pozwolenie   na   
użytkowanie   w/w   elektrowni wiatrowej. Pani A. M. właścicielka działki niezabudowanej                   
po dwóch latach od dnia eksploatacji elektrowni, pismem z dnia 26 maja 2010 r. (data wpływu 28 
maja 2010 r.) wystąpiła do Starosty Włocławskiego z zapytaniem czy w sprawie elektrowni 
wiatrowej zlokalizowanej na działce o nr ewid.          w m. Rzadka Wola, gm. Brześć Kujawski 
prowadzono jakiekolwiek postępowanie administracyjne zakończone decyzjami, czy jest to 
samowola budowlana i prosiła o doręczenie jej wydanych w tej sprawie odpisów. Następnie 
pismem z dnia 23 czerwca 2010 r. Pani A. M.wystąpiła o doręczenie wszystkich orzeczeń decyzji i 
postanowień - wydanych w toku postępowań dotyczących elektrowni wiatrowych w miejscowości 
Rzadka Wola. Pismem z dnia 24 czerwca 2010 r. Znak: GNB-7358-80/2010 udzielono Pani A. M. 
odpowiedź, że na l szt elektrowni wiatrowej na działce o nr ewid.        i         w m. Rzadka Wola 
wydane zostało pozwolenie na budowę nr 263/2007 z dnia 18 kwietnia 2007 r. Z uwagi na to, że 
Pani A. M. nie była stroną w sprawie wydanego wyżej pozwolenia na budowę - nie wysłano 
żądanych odpisów decyzji. 
W dniu 12 lipca 2010 r. Pani A. M.wystąpiła o usunięcie naruszenie prawa i nadesłanie żądanych 
odpisów decyzji. Następnie pismem z dnia 26 lipca 2010 r. wystąpiła do Starosty Włocławskiego o 
nadesłanie żądanych w piśmie z dnia 23 czerwca 2010 r. odpisów decyzji i postanowień. W 
pismach swoich Pani A. M. powołuje się na art. 109 § l kpa, który brzmi, że decyzje doręcza się 
stronom na piśmie i art. 125 § l kpa, który brzmi, że postanowienie, od których służy stronom 
zażalenie lub skarga do sądu administracyjnego, doręcza się na piśmie. Pismem z dnia 28 lipca 
2010 r. udzielono Pani A. M. odpowiedzi, że odpisów decyzji w sprawie wydanego pozwolenia na 
budowę Starosty Włocławskiego nr 263/2007 nie przesłano z uwagi na to, że niezabudowana 
działka Pani A. M. nie znajdowała się w obszarze oddziaływania obiektu, w związku z powyższym 
nie brała Pani udziału w postępowaniu jako strona. Zgodnie bowiem z art. 28 ust.2 ustawy z dnia 7 
lipca 1994r. Prawo budowlane (tekst jednolity : Dz. U. z 2006 r. Nr 156, póz. 1118 z późn. zm.) 
stronami postępowaniu w sprawie pozwolenia na budowę są: inwestor oraz właściciele, 
użytkownicy wieczyści lub zarządcy nieruchomości znajdujących się w obszarze oddziaływania 
obiektu. W dniu 23 lipca 2010 r. Pani A. M. wniosła do Wojewody Kujawsko -Pomorskiego skargę 
na działalność Starosty Włocławskiego w toku postępowania w sprawie o wznowienie 
postępowania w sprawie zakończonej decyzją ostateczną Starosty Włocławskiego z dnia 18 
kwietnia 2007 r. znak:GNB-7351-264/2007 Nr 263/2007 o wydaniu pozwolenia na budowę l szt 
elektrowni wiatrowej na działce o nr ewid,       i           w miejscowości Rzadka Wola, gm. Brześć 
Kujawski. Przy piśmie z dnia 27 sierpnia 2010 r. przekazano skargę Pani A. M. do Wojewody 
Kujawsko – Pomorskiego. W dniu 01.09.2010 r. Pani A. M. ponownie wystąpiła do Starosty 
Włocławskiego o doręczenie odpisów orzeczeń, decyzji w sprawie budowy elektrowni wiatrowej 
w Rzadkiej Woli. Pismem z dnia 14 września 2010 r. udzielono odpowiedzi podobnej jak w piśmie 
z dnia 28 lipca 2010 r., że nie wysłano odpisów z uwagi na to, że Pani A. M. nic jest strona 
w sprawie. W dniu 10 września 2010 r. Pani A. M. wniosła zażalenie do Wojewody Kujawsko - 
Pomorskiego-na niezałatwienie sprawy w terminie. Przy piśmie z dnia 14 września 2010 r. 



przekazano skargę Pani A. M. do Wojewody Kujawsko — Pomorskiego. W dniu 7 października 
2010 r. do tut. organu wpłynęło postanowienie Wojewody Kujawsko - Pomorskiego wyznaczając 
Staroście Włocławskiego 14 dniowy termin doręczenia uwierzytelnionych odpisów, bądź wydania 
w tym samym terminie postanowienia o odmowie wydania skarżącej tych odpisów. Tut. organ 
postanowieniem z dnia 19 października 2010 r. na podstawie art.74 § 2 KPA odmówił Pani A. M. 
wydania z akt sprawy Znak: GNB-7351-264/2007 uwierzytelnionych odpisów decyzji wydanej 
w sprawie budowy elektrowni wiatrowej w miejscowości Rzadka Wola Wieś, gm. Brześć 
Kujawski. 
Postanowienie uzasadniono tym, że Pani A. M. nie była stroną w w/w postępowaniu. 
Pani A.M. nie uzasadniła swoich żądań ważnym interesem, powołała się na art.  109 § K.p.a., który 
stanowi, że decyzję doręcza się stronom na piśmie. Od postanowienia Starosty Włocławskiego 
z dnia 19 października 2010 r. Pani A. M. wniosła zażalenie do Wojewody Kujawsko    
Pomorskiego. Pr/y piśmie z dnia 3 listopada 2010 r. zażalenie zostało przesłane do Wojewody 
Kujawsko - Pomorskiego. Obecnie czekamy na rozpatrzenie zażalenia. 
W dniu 17 listopada 2010 r. Pani A. M. ponownie zwróciła się do Starosty Włocławskiego 
o doręczenie odpisów orzeczeń, decyzji i postanowień w sprawie budowy elektrowni wiatrowej 
w Rzadkiej Woli. 
Pismem z dnia 29 listopada 2010 r. tut., organ poinformował Panią, że obecnie czekamy na 
rozpatrzenie zażalenia przez Wojewodę - Kujawsko Pomorskiego. 
W dniu 8 grudnia 2010 r. Pani A. M. wniosła do Wojewody Kujawsko -Pomorskiego zażalenie na 
niezałatwienie sprawy w terminie. 
Przy piśmie z dnia 15 grudnia 2010 r. skarga powyższa została przesłana do Wojewody Kujawsko - 
Pomorskiego. 
W dniu 8 grudnia 2010 r. Pani A. M. ponownie wystąpiła do Starosty Włocławskiego o doręczenie 
odpisów orzeczeń, decyzji i postanowień w sprawie GNB-7351-264/2007 dot. budowy elektrowni 
wiatrowej w m. Rzadka Wola. Pismem z dnia 04 stycznia 2011 r. tut. organ podobnie jak w piśmie 
z dnia 29 listopada 2010 r. poinformował Panią, że na tym etapie postępowanie nie można wydać 
innego rozstrzygnięcia. 
W dniu 24 grudnia 2010 r. do tut. organu wpłynęła skarga Pani A. M. kierowana do Wojewody 
Kujawsko - Pomorskiego na sposób załatwienia jej skargi przez Przewodniczącego Rady. 
W skardze swojej podnosi, że cyt. ,.nie ma takiego przepisu, który dałby organowi prawo do 
odmowy wysłania wnioskodawczyni żądanych odpisów. Skoro organ nie uznaje uprawnień 
wnioskodawczyni jako strony postępowania, obowiązany jest stosować przepisy ustawy o dostępie 
do informacji publicznej". 
Z akt sprawy nie wynika, że Pani A. M.zwracała się do tut. organu z wnioskiem o udostępnienie 
informacji publicznej na podstawie art. 10 z związku z art. 2 ust. l ustawy o dostępie do informacji 
publicznej z dnia 6 września 2001 r. (Dz. U. Nr 112, póz. 1198 z późn. zm.). 
Nie mając takiego wniosku, tut. organ nie mógł udostępnić lub odmówić decyzją udostępnienia 
informacji publicznej zgodnie z w/w ustawą. 
Ponadto z akt sprawy wynika, że: W dniu 19 lipca 2010 r. Pani A. M. na podstawie art. 145 § l pkt 
4 kpa. złożyła wniosek o wznowienie postępowania w sprawie zakończonej decyzji Starosty 
Włocławskiego z dnia 18 kwietnia 2007 r. znak:GNB-7351-264/2007 Nr 263/2007 o wydaniu 
pozwolenia na budowę l szt elektrowni wiatrowej na działce o nr ewid.    i     w miejscowości 
Rzadka Wola, gm. Brześć Kujawski dla Firmy „MISTRAL" Sp.z.o.o. W dniu 23 lipca 2010r. Pani 
A. M. wniosła do Wojewody Kujawsko -Pomorskiego skargę na działalność Starosty 
Włocławskiego w toku postępowania w sprawie o wznowienie postępowania w sprawie 
zakończonej decyzją ostateczną Starosty Włocławskiego z dnia 18 kwietnia 2007 r. znak:GNB-
7351 -264/2007 Nr 263/2007 o wydaniu pozwolenia na budowę l szt elektrowni wiatrowej na 
działce o nr ewid.    i       w miejscowości Rzadka Wola, gm. Brześć Kujawski. 
Pismem z dnia 30 lipca 2010 r. wezwano Panią A. M. do złożenia na piśmie kiedy dowiedziała się 
o decyzji Starosty Włocławskiego z dnia 18 kwietnia 2007 r. Nr 263/2007. 
Po otrzymaniu pisemnego oświadczenia Pani A.M., decyzją z dnia 23 sierpnia 2010 r. Znak GNB-



7358-80/2010 odmówiono wznowienia postępowania w sprawie wydanego pozwolenia na budowę 
l szt elektrowni wiatrowej typu „TACKĘ" 1.5MW o wysokości 63.15m. całkowita wysokość ze 
śmigłami 98,92m wraz z urządzeniami do przesyłania energii wiatrowej /linii średniego napięcia, 
stacji transformatorowej SN/nn, linii kablowej niskiego napięcia /, na działce o nr ewid.      i    w m. 
Rzadka Wola Wieś, gm. Brześć Kujawski dla Firmy „MISTRAL" Sp.z.o.o. Rzadka Wola decyzją 
Starosty Włocławskiego z dnia 18 kwietnia 2007 r. Znak: GNB-7351-264/2007 Nr 263/2007. Od 
w/w decyzji Pani A. M. w dniu 8 września 2010r. wniosła odwołanie do Wojewody Kujawsko 
Pomorskiego. Przy piśmie z dnia 14 września 2010 r. odwołanie wraz z aktami sprawy przesłano do 
Wojewody Kujawsko – Pomorskiego. Obecnie czekamy na rozpatrzenie odwołania prze Wojewodę 
Kujawsko - Pomorskiego. Reasumując powyższe uznano, że na tym etapie postępowanie nie można 
wydać Pani A.M. odpisów decyzji ze sprawy GNB-7351-264/2007. Biorąc powyższe pod uwagę 
należy uznać, że skarga Pani A. M. jest bezzasadna. 
Radny Piotr Grudziński powiedział, że w uzasadnieniu do projektu uchwały jest takie zdanie            
“Reasumując powyższe uznano, że na tym etapie postępowania nie można wydać Pani A. M. 
odpisów decyzji ze sprawy GNB-74351-264/2007”, radny zapytał co by było, gdyby Pani A.M. 
zwróciła się o udostępnienie decyzji w trybie ustawy o dostępie do informacji publicznej? 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Nieruchomości, Architektury i Budownictwa – Urszula 
Runowska odpowiedziała, że Pani A. M. chciała zostać uznana za stronę sprawy. Pani M. uważa 
się za osobę pominiętą w postępowaniu. Jeśli te odpisy zostały by udostępnione tej Pani to 
oznaczała by że urząd się przyznał do pominięcia jej w postępowaniu i byłby pretekst do 
unieważnienia całego postępowania i decyzji Starosty Włocławskiego. Pani ta zwracała sie o 
udostępnienie decyzji w trybie jakim przysługuje stronom. Jeśli zwróciłaby się  w trybie ustawy o 
dostępie do informacji publicznej odpis decyzji został by jej udostępniony.  
Pani Elżbieta Szymkowska -  Podinspektor ds. Administracji Architektoniczno-Budowlanej 
powiedziała, że obecnie Starosta Włocławski  oczekuje rozstrzygnięcia Wojewody. Wojewoda 
napisał, że do 31 marca 2011 roku sprawa zostanie rozstrzygnięta. 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Nieruchomości, Architektury i Budownictwa – Urszula 
Runowska powiedziała, że elektrownia znajduje się na terenie niezabudowanym, rolnym. 
Najbliższe zabudowania są przy drodze i są to zabudowania siedliskowe. Jeśli wzięto by pod uwagę 
większy zakres ponad 200 m to zahaczałoby o brzeg nieruchomości ale zabudowania, które są na tej 
działce i mogłyby być w pasie drogi są dużo dalej. Nie ma wytycznych co do odległości i organ 
musi się na czymś opierać. W/w informacje uzyskano od Ministra Infrastruktury i są one  wiążące 
chociaż nie stanowią prawa. Decyzja środowiskowa została wydana, ponieważ jest konieczna do 
wydania pozwolenia na budowę.  Decyzja została wydana w majestacie prawa i w tej chwili Pani 
M. walczy o to aby ten majestat naruszyć.  
Radny Tomasz Chymkowski zgłosił, że uchwała jest zaparafowana i radny nie wie przez kogo.  
Pani Elżbieta Szymkowska -  Podinspektor ds. Administracji Architektoniczno-Budowlanej 
powiedziała, że jest to parafka Radcy Prawnego, brakuje pieczątki.  
Przewodnicząca Komisji powiedziała, że działania Pani Szymkowskiej były wspierane przez 
Radce Prawnego.  
Pani Elżbieta Szymkowska -  Podinspektor ds. Administracji Architektoniczno-Budowlanej 
powiedziała, że projekt uchwały był przygotowany w dniu wczorajszym, ale ze względu anto ze u 
Pana Starosty odbywało się spotkanie Pan Mecenas powiedział, że pieczątka zostanie postawiona 
później.  
Radny Tomasz Chymkowski powiedział, że jest gotowy zagłosować jeśli jest pełna  
odpowiedzialność pod kontem prawnym sporządzenia tejże uchwały. 
Pani Elżbieta Szymkowska -  Podinspektor ds. Administracji Architektoniczno-Budowlanej 
powiedziała, że Radca Prawny analizował projekt uchwały i nawet jest widoczne skreślenie 
podstawie prawnej Statutu Powiatu Włocławskiego, ponieważ nie można się na tym opierać i jest w 
tym miejscu również parafka Pana Mecenasa.   
Naczelnik Wydziału Geodezji, Nieruchomości, Architektury i Budownictwa – Urszula 
Runowska powiedziała, że ta sprawa toczy się dłuższy czas i w tych sprawach uczestniczy Pan 



Mecenas, ponieważ pracownicy nie czuja się na tyle silni pod względem prawnym, aby do końca 
samemu  prowadzić tą sprawę.  
Radny Piotr Grudziński zgłosił uwagę, aby na przyszłość radni projekty uchwał otrzymywali 
łącznie z materiałami, ponieważ pozwoli to na uniknięcie czytania uchwał w trakcie tego jak inne 
osoby się wypowiadają i radni będą mogli się dobrze przygotować do posiedzenia Komisji.  
Przewodnicząca Komisji zapytała, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w 
sprawie skargi Pani A. M. na działalność Starosty Włocławskiego w sprawie udzielenia informacji i 
doręczenia odpisu decyzji o pozwoleniu na budowę elektrowni wiatrowej w miejscowości Rzadka 
Wola i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-4 
przeciw-0 
wstrzymało się-2 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie skargi Pani A. M. na działalność Starosty 
Włocławskiego w sprawie udzielenia informacji i doręczenia odpisu decyzji o pozwoleniu na 
budowę elektrowni wiatrowej w miejscowości Rzadka Wola 
 
Skarga Pani A. M. na działalność Starosty Włocławskiego w sprawie udzielenia informacji i 
doręczenia odpisu decyzji o pozwoleniu na budowę elektrowni wiatrowej w miejscowości Rzadka 
Wola stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
  
Projekt uchwały w sprawie skargi Pani A. M. na działalność Starosty Włocławskiego w sprawie 
udzielenia informacji i doręczenia odpisu decyzji o pozwoleniu na budowę elektrowni wiatrowej w 
miejscowości Rzadka Wola stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Obrady opuści radny Tomasz Chymkowski. W obradach uczestniczy 5 członków komisji.  
 

7. Analiza projektu uchwały w sprawie delegowania radnych do składu Wspólnej Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i Powiatu 
Włocławskiego. 

Przewodnicząca Komisji – Anna Kozłowska poinformowała członków Komisji, iż wraz z 
zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji otrzymali projekt uchwały w sprawie delegowania radnych 
do składu Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach 
powiatu i Powiatu Włocławskiego. 
Przewodnicząca Komisji zapytała członków komisji, czy mają uwagi do powyższego projektu 
uchwały? 
Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Organów Powiatu – Marek Golasiński zgłosił, iż 
w projekcie uchwały należy dokonać poprawy w paragrafie 2 ust. 2 gdzie “poz. 789” należy 
zamienić na “poz. 799”. 
Przewodnicząca Komisji poprosiła członków Komisji o dokonanie poprawy w projekcie uchwały. 
Następnie wobec braku głosów Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za 
pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie delegowania radnych do składu 
Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i 
Powiatu Włocławskiego i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za-5 
przeciw-0 
wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie w sprawie delegowania radnych do składu 
Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i 



Powiatu Włocławskiego. 
Projekt uchwały w sprawie w sprawie delegowania radnych do składu Wspólnej Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

8. Analiza projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Włocławskiego  
z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na 
prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego.  

Przewodnicząca Komisji – Anna Kozłowska poinformowała członków Komisji, iż wraz z 
zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
sprawozdania Starosty Włocławskiego z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
dla Miasta Włocławek na prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego.  Przewodnicząca Komisji 
zapytała członków Komisji, czy mają uwagi do przedłożonego sprawozdania?  
Wobec braku uwag Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Włocławskiego  
z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach 
powiatu i Powiatu Włocławskiego i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za- 5 
wstrzymało się-0 
przeciw-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty 
Włocławskiego z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek 
na prawach powiatu i Powiatu Włocławskiego. 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Włocławskiego  
z działalności Wspólnej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Włocławek na prawach 
powiatu i Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

9. Analiza projektu uchwały w sprawie desygnowania delegata do Zgromadzenia Ogólnego 
Związku Powiatów Polskich. 

Przewodnicząca Komisji – Anna Kozłowska poinformowała członków Komisji, iż wraz z 
zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji otrzymali projekt uchwały w sprawie desygnowania 
delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich. Przewodnicząca poprosiła 
członków Komisji o poprawienie daty w paragrafie mówiącym o wejściu w życie uchwały roku 
2010 należy poprawić na rok 2011.  
Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy mają uwagi do powyższego projektu 
uchwały. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie desygnowania delegata do Zgromadzenia Ogólnego 
Związku Powiatów Polskich i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za- 5 
wstrzymało się-0 
przeciw-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie desygnowania delegata do Zgromadzenia 
Ogólnego Związku Powiatów Polskich. 
Projekt uchwały w sprawie desygnowania delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów 
Polskich stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

10. Analiza projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalania budżetu 



Powiatu Włocławskiego na rok 2011.  
Przewodnicząca Komisji – Anna Kozłowska poinformowała członków Komisji, iż wraz z 
zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji otrzymali projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w 
sprawie uchwalania budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011. Przewodnicząca poinformowała 
członków Komisji, iż na posiedzeniu Komisji jest obecna Pani Skarbnik Powiatu Barbara Kubiak, 
która jeżeli radni będą mieli pytania udzieli na nie odpowiedzi. Przewodnicząca Komisji zapytała 
członków Komisji, czy mają uwagi do powyższego projektu uchwały?  
Radny Piotr Grudziński zapytał, czym się różni się dokument pn.: “Dane uzupełniające do 
załącznika nr 1” oraz dokument “Wydatki budżetu na rok 2011 oraz dane uzupełniające”? Radny 
zapytał, czy nie można tego skomasować? Radni otrzymali załącznik nr – wydatki budżetu na rok 
2011 i dane uzupełniające do załącznika nr 2. 
Skarbnik Powiatu – Barbara Kubiak odpowiedziała, że nie można tego skomasować ponieważ 
zgodnie z ustawą i finansach publicznych tu jednocześnie jest spełniony wymóg podziału na 
jednostki. Budżet poszczególnych jednostek jest w paragrafach i dane uzupełniające to jest podział 
na jednostki, gdzie jest mowa o tym ile jednostka w danym paragrafie ma środków. Kwoty są te 
same, tylko z głębszym podziałem na jednostki. W załączniku nr 1 i 2 są ogólne kwoty na danym 
paragrafie a w uzupełniających jest podział na jednostki ile mają w danym paragrafie. Poprzez taki 
rozdział jest spełniony wymóg układu wykonawczego czyli podziału na jednostki budżetu.  
Wobec braku dalszych uwag Przewodnicząca Komisji zapytała radnych, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalania budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2011 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za- 4 
wstrzymało się-1 
przeciw-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalania 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2011. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalania budżetu Powiatu 
Włocławskiego na rok 2011 załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

11. Analiza projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Włocławskiego na lata 2011-2018. 

Przewodnicząca Komisji – Anna Kozłowska poinformowała członków Komisji, iż wraz z 
zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji otrzymali projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2011-2018. 
Przewodnicząca poinformowała członków Komisji, iż na posiedzeniu Komisji jest obecna Pani 
Skarbnik Powiatu Barbara Kubiak, która jeżeli radni będą mieli pytania udzieli na nie odpowiedzi. 
Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy mają uwagi do powyższego projektu 
uchwały?  
Przewodnicząca Komisji powiedziała, że w przedsięwzięciach do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2011-2018 nie zauważyła drogi Kruszyn-Boniewo-
Borzymie. W roku 2011 miały zostać sporządzona dokumentacja projektowa na tę drogę.  
Skarbnik Powiatu – Barbara Kubiak odpowiedziała, że projekt budżetu i  projekt uchwały w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2011-2018 
był sporządzany przez poprzedni Zarząd Powiatu bo istnieje taki wymóg, że do 15 listopada 
należało przedłożyć go  RIO i Radzie Powiatu. Nie ujętego zadania inwestycyjnego w tej 
prognozie, ponieważ poprzedni zarząd zaproponował tylko te zadania, które są widoczne w 
prognozie. Skarbnik zapoznała się z wyciągiem z protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu 
Powiatu, na którym nie była obecna, ponieważ przebywała na urlopie i dowiedziała się że Zarząd 
Powiatu zajmował się tą sprawa i autopoprawką to zadanie zostanie wprowadzone do wieloletniej 
prognozy finansowej i zostaną zabezpieczone środki na opracowanie dokumentacji w wysokości 95 



000 zł.  
Radny Roman Gołębiewski – członek Zarządu Powiatu powiedział, że z tego co wiadomo mają 
być nadal kontynuowane wnioski do NPPDL tzw: “Schetynówki”. W każdym roku Powiat może 
złożyć 2 wnioski, ale żeby złożyć wnioski należy przygotować się dokumentacyjnie. Powiat 
Włocławski posiada jedną dokumentację na drogę Siuktówek-Mikanowo w Gminie Lubanie, gdyż 
jest ona na liście rezerwowej i są małe szanse, aby z puli z tego roku otrzymała dofinansowanie i 
powiat chce ponowić ten wniosek ze zmianą, że powiat z własnych środków wykona w tym roku 
krótki odcinek, gdyż są wysokie punkty za kontynuacje inwestycji. Dyrektor PZD został 
zobowiązany do przedstawienia stanu prawnego dróg, które na terenie całego powiatu są do 
realizacji. Z dróg, których dokumentacja będzie najłatwiejsza do opracowania, w tym roku jedna 
dokumentacja zostanie wykonana i wstępnie toczyły sie rozmowy o drodze  Kruszyn-Boniewo-
Borzymie, ponieważ jako jedyna z głównych dróg powiatowych ma uregulowane spawy 
własnościowe.  
Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są jeszcze uwagi do powyższego projektu uchwały? 
Radny Piotr Grudziński powiedział, że Skarbnik w swojej wypowiedzi zaznaczyła, iż do projektu 
uchwały nad którym trwa dyskusja jest przewidziana autopoprawka. W związku z tym radny 
zapytał do kiedy ta uchwała musi zostać podjęta? Czy jest jakiś termin graniczny? 
Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że w związku z wyborami samorządowymi do Rada Powiatów, 
Gmin i Województw termin został przedłużony o 1 miesiąc. Zgodnie z ustawą o finansach 
publicznych termin był ostateczny do 31 stycznia 2011 roku natomiast jest przedłużony o 1 miesiąc 
czyli do końca lutego Rada Powiatu jest zobowiązana uchwalić budżet i jednocześnie wieloletnią 
prognozę finansową.  
Radny Piotr Grudziński powiedział, że Pani Skarbnik wspominała o autopoprawce do projektu 
budżetu. Radny zapytał, czy do tego nie powinna się odnieść RIO? 
 Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że te zmiany, które zostaną Radzie Powiatu zaproponowane 
nie będą powodowały zwiększenia kredytu tylko będą będą sie mieściły w kwotach tego kredytu, 
który jest wykazany w tym projekcie uchwały.  
Radny Piotr Grudziński powiedział, że jeśli nie zmieni się kwota kredytu a zostanie 
wprowadzone nowe zadanie to jakieś zadanie zostanie zdjęte z planu. 
Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że żadne zadanie nie zostanie zdjęte, ponieważ że rok ubiegły 
zakończył z lepszym wynikiem finansowym niż planowano, czyli zaciągnięto mniejszy kredyt i 
będzie potrzebna mniejsza ilość środków na spłatę rat kredytowych i w zamian tego są wolne 
środki.  
Wobec braku uwag Przewodnicząca Komisji zapytała radnych, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2011-2018 i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za- 5 
wstrzymało się-0 
przeciw-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2011-2018. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2011-2018 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu.   
 

12. Zaopiniowanie planu pracy Rady Powiatu we Włocławku na 2011 rok. 
Przewodnicząca Komisji – Anna Kozłowska poinformowała członków Komisji, iż wraz z 
zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji otrzymali plan pracy Rady Powiatu we Włocławku na 
2011 rok. Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy mają uwagi do 



przedstawionego planu pracy Komisji. 
Wobec braku uwag Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem planu pracy Rady Powiatu we Włocławku na 2011 rok i przeprowadziła procedurę 
głosowania.  
Wyniki głosowania: 
za- 5 
wstrzymało się-0 
przeciw-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała plan pracy Rady Powiatu we Włocławku na 2011 rok. 
 
Plan pracy Rady Powiatu we Włocławku na 2011 rok stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 
 

13. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2011.  
W tym punkcie porządku obrad Komisja opracowała plan pracy Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Następnie Przewodnicząca Komisji zapytała członków 
Komisji, kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego na rok 2011 i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za- 5 
wstrzymało się-0 
przeciw-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że komisja 
przyjęła plan pracy Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego na rok 2011  
 
Plan pracy Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego na rok 2011 stanowi 
załącznik nr 12do niniejszego protokołu. 
 

14. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Komisji zapytał, czy radni mają jakieś sprawy, które należałoby poruszyć w tym 
punkcie? 
Żadnych głosów nie było. 
 

15. Zakończenie obrad. 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego w dniu 26 stycznia 2011 roku  o godzinie  12:00 dokonała zamknięcia obrad 
Komisji. 
                                                                                                               

                                                                                  Przewodnicząca Komisji  Administracji,          
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  

                  
                 
                              Anna Kozłowska 

Sekretarz Komisji Administracji,  
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
 
Jerzy Pawłowski 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Marta Szarecka 


